
 

 

Intern Intern 

 
  

Møtereferat 

 

Aktivitet: Styremøte IF Frøy 11.05.2022 

Deltagere: 

 

 

 

Fraværende: 

                                                                                                                            

 

Morten Forland, , Jørn Michalsen, Øyvind Ø. 

Danielsen, Petter Farstadvoll, Espen Hillmann, 

Maya Y. I Christiansen, Anne-Mette Klokkerud 

 

Petter Tiltnes, Anders Røynås, Henriette Elvrum 

Handal, Morten Riis Andersen 

  

Dato: 

 

11.05.2022 

 

Tid og sted 

 

Innkalt ved: Morten Forland/Jørn Michalsen 

 
 

 
 

Saksliste 
 

Sak: Ansvarlig: Referat: Vedtak: 

Velkommen - godkjenning 

av møtereferat 

Morten 

Forland 

Referat av 06.04.2022 

godkjent. 

 

Oppdatering fra daglig 

leder 

Jørn 

Michalsen 

Jørn M gikk igjennom 

følgende: 

1) Generell 

oppsummering 

2) Prioriterte oppgaver 

til nå 

3) Prioriterte oppgaver 

før neste møte 

4) Noen tanker om 

jobbing fremover 

 

Innspill fra Styret og 

andre ønskes 

velkomment! 

 

Rapport/innspill fra 

Markeds-

/sponsorkomiteen 

Jørn 

Michalsen/ 

Morten 

Winsnes 

Nytt møte med «Nye 

Stier» ved Longva & 

Co, Jørn M og Morten 

W er gjennomført.  

«Nye Stier» la frem en 

agenda. Et mulig 

fremtidig sponsorarbeid 

  



 

 

Intern Intern 

diskuteres. Avventer en 

presentasjon og skisse 

fra «Nye Stier» på neste 

styremøte 16.06.d.å  

NB! Oppmøte kl. 

18.00 

Rapport/innspill fra 

Landeveiskomiteen 

herunder «Elite» 

Morten Riis 

Andersen 

Håkon Zahl er 

kontaktperson for 

gruppe 2 

 

Gruppe 3 står fortsatt 

uten leder. 

 

Gruppene er godt i gang 

med sesongen med god 

aktivitet på treningene. 

Gruppene var godt 

representert i Enebakk 

Rundt og fornøyd med 

resultatene.  

 

Espen H informerte om 

Elitekjøring på 

Sundvollen Grand Prix. 

Ble tøft på lørd for 

gutta. Ingen til mål, alle 

ut. Embret er medlem i  

Frøy men kjører for 

Team Coop, ble nr. 2. 

Ringerike UCI ritt på 

sønd. Sebastian Larsen 

kjørte fantastisk og kom 

til mål. Embret ble nr. 

14, var hjelperytter. 

  

Rapport/innspill fra 

Terrengkomiteen 

herunder «Elite» 

Petter 

Farstadvoll/

Petter 

Tiltnes 

KIDS er i full fart. Det 

jobbes med å avstemme 

lister mht. medlem/ikke 

medlem, noen avvik 

her. For få som kjører 

ritt, kun 30+ som er 

påmeldt hele Kalas Cup 

av KIDS 7-12. Det må 

jobbes aktivt for å få 

opp antallet deltakere. 

 

Martin F er i Nove 

Mesto for å sykle World 

Cup på landslaget. 

  



 

 

Intern Intern 

Ingen nye ritt for 

Jr/Elite før 

Terrengsykkelrittet og 

Huskvarna MTB Tour.  

Rapport/Innspill fra 

materialforvalter 

Øyvind Ø. 

Danielsen 

Øyvind stilte spm. rundt 

dekning av kostnader til 

strøm og vask av el-bil. 

Petter F foreslår annen 

type ordning enn 

dagens med kort med 

rabattert pris… 

 

Øyvind har ryddet på 

lageret. Telt er flyttet til 

rommet der syklene 

står, så bedre plass i 

innerste lageret nå. 

 

Gammel pall er kastet. 

Ny premiepall er på vei. 

Fått gratis fra NCF fordi 

Frøy arrangerer så 

mange ritt. 

 

Rapport/innspill fra 

Rekrutteringsansvarlig 

Henriette 

Elvrum 

Handal 

 

 

Henriette kommer 

tilbake her ! 

  

Rapport/innspill fra ritt og 

arrangementskomiteen 

Jørn 

Michalsen 

Holmenkollen 

sykkelfestival ble 

arrangert 7-8 mai. Det 

var 45 deltakere. Prolog 

og sprint lørd, samt 

eliminasjonsritt sønd. 

Veldig gøy syntes 

deltakerne, særlig 

søndagens ritt var 

populært. 
 
Oslo 

Terrengsykkelritt/NM 

Marathon, 

arrangeres 28 mai.  Få 

påmeldte foreløpig.  

 

Kalascup på Skullerud 

arrangeres 8 juni. 

 



 

 

Intern Intern 

Planen er å kjøre 

samme løype som i fjor. 

Terrengsykkelfestivalen 

XCO arrangeres 13-14 

august. Rittet har status 

som Regions-

mesterskap, UCI-ritt, 

Master, Norgescup, og 

Nordisk Mesterskap.  

 

Norway Cross på 

Ekeberg, endelig dato 

ikke satt.  

 

Terrengsykkelrittet 

neste år arrangeres 03 

juni 2023 

Økonomi/budsjett Anders 

Røynås 

Regnskapet pr. 30/4 er 

ferdig bokført og 

avstemt. Det viser et lite 

overskudd hittil i år. 

Opsahl Eiendom har 

betalt for Sponsing 1. 

halvår. Oslo kommune 

v/ Bymiljøetaten er 

fakturert TNOK 400 for 

støtte til idrettstiltak. 

Konto 7790 bilutgifter 

er høy. Det må besørges 

en snarlig avslutning på 

drikkeflaske-munnbind 

prosjektet med 

Sørensen Sykler 

 

Nasjonalpark Østmarka Jørn 

Michalsen 

Jørn ber om et møte 

med Statsforvalteren. 

Morten F, Anne-Mette 

K, og Trude E blir med 

i møtet. Møtet foreslåes 

satt til 30.05.d.å. 

 

Office 365 Morten 

Forland/ 

Espen 

Hillmann 

Espen presenterer liste 

med hvilke eposter 

kubben bruker i dag, 

samt hvilke vi vil 

opprette med ny 

løsning.  

Presenterer også hva 

 



 

 

Intern Intern 

som er inkludert i 

‘Nonprofit’ 

lisenprogrammet til 

Microsoft. 

Frøy starter jobben selv 

med Morten F og Espen 

Hillmann ved roret.  

Refusjonsordning – Klare 

retningslinjer 

Morten 

Forland 

Jørn Michalsen jobber 

med dette. 

 

Styrkeprøven AS Jørn 

Michalsen 

Jørn var tilstede på 

Styrkeprøvens årsmøte 

25/4 d.å. Det ble 

opplyst at regnskapet 

var klart men ikke 

fremlagt. Det vil bli kalt 

inn til ekstraordinær 

generalforsamling. Frøy 

avventer innkalling og 

Jørn stiller på møtet. 

Morten F stiller evt. i 

Jørns fravær. 

Espen H har vært på 

ekstraordinært ting i 

sykkelforbundet for å 

rydde opp i valg av 

representanter. 

 

Førstehjelpskurs 2022 Morten 

Forland 

Nytt førstehjelpskurs 

gjennomføres 14.06.d.å. 

Kommer tilbake til sted 

og klokkeslett. 

 

Etablering av Baneutvalg Jørn 

Michalsen/ 

Espen 

Hillmann 

Oppfølging av sak fra 

Årsmøte. Jørn har 

forslag til representanter 

til Baneutvalget. Sender 

forespørsel til aktuelle 

og hører om de er 

interessert. Espen 

Hillmann er ansvarlig. 

 

Ny gruppeleder, e-sykling Morten 

Riis-

Andersen 

Morten Riis Andersen 

jobber med å få på plass 

ny gruppeleder E-

sykling (når Rune 

flytter/gir seg) 

 



 

 

Intern Intern 

Representanter til Oslo 

Idrettskrets Ting onsd 15 

juni kl. 16.30 - Ullevål 

Morten 

Forland 

If Føy stiller på Oslo 

Idrettskrets Ting for å 

sørge for at kretsen 

jobber med våre saker i 

neste periode. Vi kan ha 

representanter via 

Region Øst (totalt tre 

representanter) og ISU 

Østensjø (totalt seks 

representanter) 

 

Maya Y. I Christiansen 

og Øyvind Ø. Danielsen 

stiller som Frøys 

representanter på 

Tinget. 

 

Vedtak: Alle i 

styret er 

kandidater som 

representanter til 

Oslo Idrettskrets, 

herunder: Morten 

Forland, Øyvind 

Ø. Danielsen, 

Jørn Michalsen, 

Petter Tiltnes, 

Henriette Elvrum 

Handal, Petter 

Farstadvoll, 

Espen Hillmann, 

Anders Røynås, 

Anne-Mette 

Klokkerud. 

Maya Y. I 

Christiansen. 

Morten Riis-

Andersen 

Klubbforsikring - 

Fornyelse 

Morten 

Forland/ 

Jørn 

Michalsen 

Jørn Michalsen følger 

opp dette.  

https://if-

froy.monday.com/prote

cted_static/6453494/res

ources/442239773/klub

bforsikring%20fornyels

e.pdf 

 

Pump-track/BMX Jørn 

Michalsen 

En del av arbeidet vi 

gjør med å bedre vilkår 

for syklister i Oslo. 

 

Procura Jørn 

Michalsen 

Styret vedtar at leder og 

daglig leder skal ha 

prokura hver for seg. 

Prokuraen vil uansett 

begrense seg til 

fullmaktene disse har 

ihht IF Frøys 

retningslinjer. 

Vedtak: Styret i IF 

Frøy gir leder 

Morten Forland 

og daglig leder 

Jørn Michalsen 

prokura hver for 

seg. Prokuraen 

begrenses til 

fullmaktene disse 

har ihht IF Frøys 

retningslinjer. 

Klubbmesterskap – 

Landeveisritt - Terreng 

Espen 

Hillmann 

Datoer for 

klubbmesterskap må 

 

https://if-froy.monday.com/protected_static/6453494/resources/442239773/klubbforsikring%20fornyelse.pdf
https://if-froy.monday.com/protected_static/6453494/resources/442239773/klubbforsikring%20fornyelse.pdf
https://if-froy.monday.com/protected_static/6453494/resources/442239773/klubbforsikring%20fornyelse.pdf
https://if-froy.monday.com/protected_static/6453494/resources/442239773/klubbforsikring%20fornyelse.pdf
https://if-froy.monday.com/protected_static/6453494/resources/442239773/klubbforsikring%20fornyelse.pdf
https://if-froy.monday.com/protected_static/6453494/resources/442239773/klubbforsikring%20fornyelse.pdf


 

 

Intern Intern 

fastsettes snarest. Det er 

lang frist for å søke om 

godkjenning på 

landevei.  

Følgende datoer 

foreslåes: 

30/8 – Fellesstart 

landevei 

6/9 – Tempo 

7/9 - Terreng 

Fadderordning Espen 

Hillmann/ 

Morten Riis 

Andersen 

Det må jobbes 

ytterligere med 

faddersaken. Hvem som 

skal være fadder hver 

tirsd og torsd må vi ha 

god oversikt og kontroll 

på. Liste over faddere 

etterlyses? 

 

Draktavtale 2023 Petter T. Petter T. og Øyvind 

jobber med saken 

 

Spørreundersøkelse 

innetrening 2022/2023 

Henriette Henriette jobber med 

saken 

 

Neste Styremøte 16.06.d.å  NESTE STYREMØTE 

16.06.2022. NB! 

Oppmøte kl. 18.00 

 

 


